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Deltagare LG: Tony Mufic, Agneta Gullstrand, Maria Boman Hansson, Peter Abrahamsson, 
Thomas Karlegatt, Eva Koltai Arthursson, Susanne Fras, Karin Gerken, Mats Nilsson, Matz 
Ingvarsson, Cecilia Wickenberg Rosengren, Lolitha Nilsson, Lila Ericsson. Extra deltagare:  
Jaana Nehez, Charlotte Erngren, Elisabeth Svenningsson 
 
Frånvarande: Marie Krantz (sekr.) 
 
Mötesanteckningar 

Beslut 

Inga beslutspunkter 
 
Information 
 
1. Incheckning 

2. Återkoppling från styrgrupp och verksamhetsmöten 
Styrgruppsmötena har varit inställda på grund av nämnds utbildning. Inget att informera. 
 

3. Fortsatt arbete med SBS-utvecklingsförslag  
 
Det treåriga kvalitetsutvecklingsarbetet med stöd av Skolverket och Umeå universitet är nu 
avslutat. Avslutningskonferens genomfördes 18 januari 2023. Viktigt att vi arbetar vidare 
med de medskick som framkommit.  

Ledningsgruppen kommer att arbeta gruppindelat med att ta fram konkreta förslag utifrån 
medskicken. 

Tre grupper bildas som ska arbeta med a) förvaltningens stöd till enheter, b) översyn av 
mötesform och c) uppföljning. Grupperna ska presentera sina förslag i april.  

4. Kort, kort 
 
Status skolvalet (Mats) 
Det är färre elever som börjar förskoleklass än tidigare, medan antalet i åk 7 – 9 är högre än 
tidigare år.   

Fler barn söker plats i förskola än vad befolkningsprognosen visat, vilket behöver 
analyseras. Förskoleverksamhet kommer utvidgas vid före detta förskolan Kristallen.  
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PRAO -appel (Karin) 
Info har gått ut till alla chefer om hur vi kan bli bättre på att ta emot prao. I utskicket finns 
också tips och länkar. I nästa steg ska motsvarande utvecklingsarbete göras kring APL-
platser.  

Inflation i lönebeslut 
Just nu är det relativt många lönebeslut. Lönebeslut används när en medarbetares lön av 
någon anledning blivit fel. Lönebeslut ska inte användas som kompensation eller tillägg. 
 
MFA tvåfaktorsinloggning - lågt antal i SFF 
Viktigt att alla ansluter sig till tvåfaktorsinloggningen för att öka säkerheten i våra IT-system. 
Ett mejl om detta gick ut från Tony 15 december. Påminnelse kan till exempel ske i samband 
med APT, då tid kan avsättas till info och genomförande på en och samma gång. 
 
Verksamhetsbesök 
Barn- och utbildningsnämndens ordförande Hans Nelson kommer att göra 
verksamhetsbesök tillsammans med Tony för att lära känna verksamheterna. Planen är att 
hinna besöka ett femtontal verksamheter under våren för att sedan fortsätta till hösten. 

5. Summering och utcheckning 


